



UM Faculty of Science and Technology Bi- Monthly E-Newsletter - Issue 1 Sep - Oct

Faculty News 學院新聞



FST has successfully held the first lecture for new academic year and started a new chapter with freshmen

澳大科技學院圓滿舉辦學院第一堂課，與新生共同迎來篇章

The Faculty of Science and Technology (FST) of the University of Macau (UM) held the first lecture and orientation of the academic year 2020/2021 for undergraduate and postgraduate freshmen on today and yesterday (3 Sep and 4 Sep).

澳大科技學院於9月3及4日舉行了2020/2021學年學院第一講及迎新會，與超過210名本科、120名碩士新生及教授共聚一堂迎接新學年。[Read more](#)



Macao's first autonomous bus launched at UM

澳門首台自動駕駛巴士落地澳門大學

The University of Macau (UM) held a launch ceremony for Macao's first Autonomous Driving Bus Testing Platform today (23 October), marking that the first autonomous bus has become operational in Macao.

澳門大學10月23日舉行“澳門自動駕駛巴士測試平台”啟動儀式，標誌著澳門首台自動駕駛巴士正式啟用，澳大科研成果轉化又一突破。自動駕駛巴士將在澳大校內試行，期間收集行駛數據作分析研究，為將來於澳門公共道路行駛做準備。[Read more](#)



UM sweeps 11 Macao Science and Technology Awards

澳大獲11項科學技術獎

The Macao SAR government today (7 October) presented the Macao Science and Technology Awards 2020. The University of Macau (UM) has won 11 awards...

澳門特區政府10月7日頒發“2020年度澳門科學技術獎”，澳門大學囊括近七成、共11項科學技術獎。[Read more](#)

Professor's Story 人物專訪

A New Force for UM's Scientific Development Stories of Newly Joined Professors from the Department of Civil and Environmental Engineering

澳大科研新力軍 - 加盟科技學院土木工程系學者的故事

Five CEE professors who newly joined UM have been invited to share their stories... 五位新加入澳大的土木工程系教授受邀分享他們的故事...[Read more](#)



以上新聞由澳門大學科技學院提供，如欲垂詢或取消訂閱電子通訊，請電郵: fstnewsletter@um.edu.mo

The above news is provided by Faculty of Science and Technology of the University of Macau.

Should you have any inquiries or wish to unsubscribe from the e-newsletter, please email us at fst.enquiry@um.edu.mo